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Protokół Nr 1/18 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu  

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

odbytego w dniu 30 listopada 2018 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 

 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1000 do godz. 1030. 

Przewodniczący Komisji: Jan Krzysztof Binaś  

Protokolant: Rafał Zawadzki. 

Radni obecni na sesji: 

1. Binaś Jan Krzysztof 

2. Łopaciuk Tadeusz 

3. Malinowski Antoni 

4. Wilkowska Katarzyna Sylwia 
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 

Obrady były prawomocne. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

1) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza, 

2) uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”, 

3) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec, 

4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy 

Ciechanowiec, 

5) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

6) określenia stawek podatku od nieruchomości. 

5. Sprawy różne 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad pkt 1 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś dokonał otwarcia posiedzenia, stwierdził 

obecność wszystkich członków Komisji i powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji 

i Panią Skarbnik Jadwigę Koc. 

 

Ad pkt 2 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś przedstawił porządek posiedzenia i zapytał czy 

są inne propozycje. 
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Innych propozycji nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie porządek obrad.  

Porządek posiedzenia przyjęto przez aklamację w obecności 4 radnych - członków Komisji. 

 

Ad pkt  3 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: wybór wiceprzewodniczącego 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Sylwii 

Wilkowskiej na pełnienie funkcji wiceprzewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Sportu. Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie kandydaturę radnej 

Katarzyny Sylwii Wilkowskiej . 

Komisja 4 głosami za wybrała radną Katarzynę Sylwię Wilkowską na wiceprzewodniczącą 

Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu. 

 

Ad pkt 4 ppkt 1 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zgłosił wniosek o to by wynagrodzenie 

zasadnicze Burmistrza Ciechanowca wynosiło 4700 zł, dodatek funkcyjny – 1900 zł, dodatek 

specjalny był w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, tj.  

w kwocie 2640 zł. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek o to by 

wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza Ciechanowca wynosiło 4700 zł, dodatek funkcyjny – 

1900 zł, dodatek specjalny był w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, tj. w kwocie 2640 zł. 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji przyjęła wniosek o to by 

wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza Ciechanowca wynosiło 4700 zł, dodatek funkcyjny – 

1900 zł, dodatek specjalny był w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, tj. w kwocie 2640 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały po 

zmianach w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca. 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały po zmianach w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechanowca - załącznik nr 

2 do protokołu. 

 

Ad pkt 4 ppkt 2 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
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Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś powiedział, że radni zapoznali się z projektem 

uchwały i nie trzeba go omawiać. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2019 roku Gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” - 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 4 ppkt 3 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś powiedział, że radni zapoznali się z projektem 

uchwały i nie trzeba go omawiać. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ciechanowiec - załącznik nr 

4 do protokołu. 

 

Ad pkt 4 ppkt 4 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 

rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś powiedział, że radni zapoznali się z projektem 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

Gminy Ciechanowiec. 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Ciechanowiec. 
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Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 

rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec - załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 4 ppkt 5 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił o omówienie projektu uchwały Panią 

Skarbnik Jadwigę Koc. Pani Skarbnik powiedziała, że projekt uchwały zakłada pozostawienie 

stawek podatku od środków transportowych na takim samym poziomie jak są obecnie, dlatego 

niepodjęcie uchwały będzie skutkowało pozostawieniem stawek podatku na dotychczasowym 

poziomie. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś złożył wniosek o pozostawienie stawek podatku 

od środków transportowych obowiązujących w 2018 r. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek  

o pozostawienie stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2018 r. 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji przyjęła wniosek o pozostawienie 

stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2018 r. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych - załącznik 

nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 4 ppkt 6 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

Pani Skarbnik powiedziała, że tak samo jak w przypadku poprzedniego projektu uchwały mamy 

do czynienia z pozostawieniem stawek podatku na dotychczasowym poziomie. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś złożył wniosek o pozostawienie stawek podatku 

od nieruchomości obowiązujących w 2018 r. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek  

o pozostawienie stawek podatku od nieruchomości obowiązujących w 2018 r. 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji przyjęła wniosek o pozostawienie 

stawek podatku od nieruchomości obowiązujących w 2018 r. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości - załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt sprawy różne. 

Żadnych spraw nie poruszono. 

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś podziękował za udział w posiedzeniu  

Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu i dokonał zamknięcia posiedzenia. 

 

 

Protokołował: 

Rafał Zawadzki 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Jan Krzysztof Binaś

 


